
Waarom koos jij voor de zorg?
“In de zorg groei je als verpleegkundige én als
mens. Ik vind het geweldig om mensen te
helpen. Het lijkt het mij ook mooi om later met
nieuwe technologie de kwaliteit van zorg beter
te maken.” 

Wat is jouw mooiste ervaring?
“Ik was als stagiair in een ziekenhuis een keer
bij een niertransplantatie. Het was zo
spannend toen de nier werd geplaatst. Daarna
heb ik de patiënt nog even opgezocht. Hij
vertelde me wat deze operatie voor zijn leven
betekende. Ik voelde me een geluksvogel dat
ik dit van zo dichtbij mocht meemaken.”

‘Dit werk haalt me
totaal uit mijn bubbel’

Sabine (32) studeert
hbo-verpleegkunde 

Meer lezen over
Sabine? Check >> Fo
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